
Cockerspanielit ry:n hallituksen esitys rotujärjestöksi anomisen käsittelyyn 
Päätetty hallituksen kokouksessa  24.2.2015 
 
Yhdistyksen hallituksen enemmistö esittää, että rotujärjestöksi anomista ei päätetä tässä vuosikokouksessa.  
 
Ehdotetaan perustettavaksi jäsenistä toimikunta, joka alkaa selvittää rotujärjestönä toimimisen vaatimuksia 
ja toimenpiteitä verrattuna nykyiseen rotua harrastavan yhdistyksen toimintaan.  
 
Toimikunnan selvitys esitetään hallitukselle ja siinä on huomioitava laajasti yhdistyksen jäsenten kanta ja 
sen tulee sisältää selkeitä toimenpide-ehdotuksia ja talousarvio. 
 
 

 


